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PS 2/15 Økonomiplan 2016-2019 og budsjett 2019, uttalelse fra 
Administrasjons- og likestillingsutvalget

Rådmannens forslag til vedtak

I forbindelse med rådmannens forslag til økonomiplan 2016-2016 og budsjett 2016 avgir 
Administrasjons- og likestillingsutvalget følgende uttalelse: 

Saksprotokoll i Administrasjons- og likestillingsutvalg - 01.12.2015 

Behandling

Anita Lunde forventer at prosessen rundt forslaget om omgjøring av stillinger i 
omsorgtjenestene foregår på en ryddig måte. 
Rådmannen bekrefter at det skal legges opp til en prosess som involverer alle og som er i tråd 
med gjeldende retningslinjer og lovverk. 

Anita Lunde tok opp behov for økte lærlingeplasser. Tvedestrand kommune har pr i dag 10 
lærlingeplasser, ut i fra innbyggertallet burde vi hatt 12 lærlingeplasser. 
Rådmannen ønsker økt antall lærlingeplasser, dette har en økonomisk konsekvens, og forutsetter 
en bedre økonomisk situasjon i Tvedestrand kommune. 

May Britt Lunde stilte spørsmål om det jobbes med å få til økte heltidsstillinger i kommunen. 
Anita Lunde informerte om at hun deltar i en prosjektgruppe som jobber med å se på hvordan vi 
kan få økt antallet heltidsstillinger. 

Morten Foss presiserte at det skjer mye positivt i kommunen. Det er økt med ca. 70 årsverk fra 
2009 til 2016. 
Rådmannen opplyste at dette skyldes bl.a. virksomhetsoverdragelser.

Administrasjonsutvalget støtter seg til uttalelsene som fremkom i arbeidsmiljøutvalget. 

Det ble fremmet følgende omforente forslag til vedtak:
Rådmannens forslag tas til orientering med de merknader som fremkommer ovenfor. 

Forslaget ble enstemmig vedtatt.

Vedtak

I forbindelse med rådmannens forslag til økonomiplan 2016-2016 og budsjett 2016 avgir 
Administrasjons- og likestillingsutvalget følgende uttalelse: 
Rådmannens forslag tas til orientering med de merknader som fremkommer ovenfor. 



PS 3/15 Referat- og drøftingssaker

Ingen saker.


